
 
Jostein  
krysset Finnmarksvidda på ski 
helga etter påske. Det var lange 
deilige skiturer alene i flott natur. 

Fint vær med 
minus 28-29 om 
natta. Sterke 
møter med fine 
folk.  
Flaggheising med 
sang både på 
samisk og norsk 
på Ravnastua.  
 

Etter Finn-
marksturen 
og skitur i 
Sylene, var 
han en uke på Mallorca. Her var 
det supert å sykle bl.a. til nord-
spissen De Formentor (bilde). 
 

Vi har rehabilitert huset, og selv 
om det gjen-
står litt, er 
huset etter-
isolert, fått 
nye vinduer 
og ny bord-
kledning. 
 

Han liker best å være ute og aller 
helst i fjellet. Kråkfjellet er byens 

høyeste etter 
sammenslåingen 
med Klæbu. Det 
var artig å 
komme dit og 

oppdage at det var nøyaktig 55 år 
etter at kong Olav og Per Borten 
hadde vært der.  
 
Et kne har kranglet litt i høst, men 
håper at det skal bli bra til jul.  
 
 

Aslaug  
er frisk og har det bra. Hun tar ikke 
vakter på Nidarvoll lenger fordi  
nytt bygg, nye systemer og nye 
kolleger gjorde at det ikke ble som 
før. Men hun hun holder kontakten 
med gamle kolleger.  
Hun liker å reise og har vært på 
mange turer både inn og utland 
(Mallorca/Spania).  

Hun lar 
seg over-
tale til fjell 
og marka-
turer som 
f.eks. en 
fire dagers 

tur vi hadde i Femundsmarka høst. 
Bilde over er fra en annen fin tur 
over Vårstigen. 
 

Det er 
blitt 
tradisjon 
å binde 
kranser i 
sammen 
med 
Anette. 
 

Hun gleder seg 
over barnebarna 
og tar «barne-
vakter» rett som 
det er. Her stekes 
egg sammen med 
Indianna og Jesper 
i Staverløkja.  

 

Og så har hun fått varmepumpe 
hjemme – gjett om hun digger den. 
 
 

Moholtlia  8.12.2024 
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Det er underlig å tenke på at 
akkurat vi, og vår tid, opplever en 
sånn akselerasjon i utviklingen 
både teknologisk, kulturelt og miljø-
messig. Når det i tillegg er stor 
verdenspolitisk uro, så kan en jo bli 
bekymret.  
 

Men tidligere tider har også opplevd 
store omveltninger. Så vi må være 
optimistiske, finne løsninger og ta 
vare på det som er godt og viktig. Vi 
kan ikke stoppe utviklingen, men vi 
kan kanskje styre noe av den i en 
retning som ivaretar både folk og 
natur rundt oss. 
 

Vi er blitt en stor familie og vi gleder 
oss til jul og ønsker det beste for 
det nye året og for fremtiden.  
 

Vi feirer julen på tradisjonelt vis. 
Tredje juledag samles vi alle på 
Rødde for å spise, leke og spille.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mens Oscar heiste flagget utenfor 
Ravnastua på Finnmarksvidda, 
sang Olaug så rolig og fint: 
 
"Må din vei komme deg i møte, 
vinden alltid være bak din rygg, 
solens lys leke på ditt kinn, 
regnet falle vennlig mot din jord. 
Og må Guds gode hånd 
verne om deg til vi møtes igjen." 
 
Og med den sangen vil vi også 
ønske deg og dine en: 
 

God Jul og et 

 Godt nytt år !  
 
 

 
 

 

Årets deltakelse i Sandfjellrennet  

 

Julehilsen 2024  
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Signe, Sigurd, Sofie, Ragnhild 
og Torgeir hadde hagesalg, leide 
ut huset på Oppdal og flyttet til 
Spania i sommer.  
 

Ragnhild er lærer på den Norske 
skolen i Quesada like nord for 
Torrevieja. Hun trives veldig godt 
der. 
 

Torgeir jobber for Villa Vika og 
veksler mellom reiser til Norge og 
hjemmekontor 

Signe (8) og 
Sofie(12) danser 
flamenco. 
 

Sigurd (10) 
sparker fotball. 
 
 

Bildet under er fra et besøk på 
skolen som hadde en åpen dag 
som mormor og morfar fikk være 
med på. 
 

 
 

De kommer hjem og vil feire jul 
og nyttår i Norge. De skal være i 
Spania ut skoleåret. 

Indianna, Ludvig, Jesper, Gunn 
og Eimund er en travel familie på 
Byåsen.  
 

Indianna (2) 
trives i barne-
hage. Her 
plukker hun 
potet i Staver-
løkja. 

 

Jesper (snart 5) 
er bonden og 
koser seg med 
lort på fingrene. 

Ludvig (7) er 
skolegutt og 
tar trikken til 
og fra Byåsen 
skole selv. 
Han er glad i å 
bade i Ky-
vannet like ved 
der de bor. 

Eimund stor-
koste seg på 
reinsjakt og 
fikk skutt 
kalven bare 3 
timer før jakta 
var over. 

 

Eimund er på 
Rødde, heier på 
RBK og synger i 
kor. 
Gunn er fast-
lege på Vik-
hammer, trener 
og liker ski-
turene i By-
marka best. 

Ellinor, Lars, Olaf, Sunniva og 
Jomar har det fint på 
Charlottenlund.  
 

 

 
 

Guttene, Olaf (10) og Lars (8), er 
aktive i idrett og er ellers mye med 
kamerater. Under sammen med 
Jesper og Ludvig.  
 

 
 

Ellinor (2) går i 
barnehage i høst 
og ser ut til å trives 
der. 
 
 
 

 

Sunniva og Jomar jobber begge to 
på St. Olavs hospital. Sunniva på 
hovedintensiv og i et forsknings-
prosjekt. Jomar startet i ny jobb i 
november og skal jobbe med 
ehelse. Det synes han er 
spennende. 

Maya, Torstein, Sunniva, Åshild 
og Arnstein bor på 
Vikhammeråsen. 
 
Sunniva (16) går i 1.vgs på Malvik 
VGS og Torstein (13) går på 
ungdomsskolen like ved. Maya (8) 
går i 3.klasse.  
 

De er med på håndball, fotball og 
turn. 
 

 
 

Åshild jobber med nytt fylkeshus i 
Steinkjer. 
 

Arnstein gjorde et skup når han fant 
en ny vepseart og fikk kalt den opp 
etter seg med navnet «Aphycus 
staverlokki Japoshvili» 
 

 
 

 


